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TIL RADØY KOMMUNE  
V/ANNE DAHLE AUSTRHEIM       
 
 
 
 
 
 
SØKNAD OM LØYVE/DISPENSASJON TIL OPPBEVARING AV ALKOHOL 
 
HORDABØ IL ARRANGERER FRÅ TID TIL ANNEN KONSERTER OG TILSTELLINGER I 
HORDABØHALLEN DER ME HAR SKJENKELØYVE OG DET SERVERES ALKOHOL. PÅ 
ARRANGEMENT SOM ER GODT BESØKT VISER DET SEG AT VÅR KJØLSEKAPASITET I HALLEN 
AV OG TIL KAN BLI FOR LITEN. 
 
I DEN FORBINDELSE ØNSKER ME TILLATELSE TIL Å OPPBEVARE MINDRE MENGDER 
ALKOHOL PÅ EIN LAGERKJØL PÅ BUNNPRIS BØVÅGEN, SOM EVT. KAN HENTES ETTER 
BEHOV. ALKOHOLEN ER KJØPT OG FAKTURERT I FORKANT AV ARRANGEMENTET OG VIL 
KUN BLI BRUKT SOM «BUFFER» OM BEHOLDNINGEN I HORDABØHALLEN SKULLE BLI FOR 
LITEN.  
 
DERSOM SLIK OPPBEVARING AV ALKOHOL PÅ BUNNPRIS BØVÅGEN SKULLE VÆRE I STRID 
MED REGELVERKET HÅPAR ME KOMMUNEN KAN GI OSS DISPENSASJON FRA DETTE UNDER 
STØRRE ARRANGEMENT I HORDABØHALLEN. 
 
 
 
MVH 
FRODE MYKING 
LEDER HORDABØ IL 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


